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Till Natur‐ och trafiknämnden 

 

Bygg gröna bullerskydd i Nacka 

  Det är viktigt att skydda Nackas boende från buller. När vi nu dessutom bygger 

stad är det viktigt att se till att de förtätade områdena blir så bullerfria som möjligt. 

Nacka har redan byggt många bullerskydd för att hindra buller från motorvägar 

och vägar att störa boende och naturområden. Dessa bullerskydd är tyvärr ofta 

tråkiga och fula och inte det som ögonen helst dras till i Nacka. En lösning på detta 

är att bygga gröna bullerskydd. Med detta menas att beväxa bullerskydden med 

klängväxter. Genom att göra detta blir det både ett trevligare och tystare Nacka 

att leva och vistas i samt en insatts för miljön. Växtlighet har en positiv effekt både 

på luftmiljön och vattenmiljön. Det hjälper till att rena förorenad luft och förorenat 

vatten vilket är positivt för både djur och natur samt hjälper oss till en mer giftfri 

vardag. 

  Möjligheten att klä befintliga bullerskydd med grönska och växtlighet bör också 

undersökas. Detta för att ge så många Nackabor som möjligt en möjlighet till en 

grön och tyst vardag. 

  Hur det ser ut kan man se genom att söka på Gröna bullerskydd på valfri sökmotor. 

   

Med hänvisning till ovanstående föreslås Natur‐ och trafiknämnden besluta  

att   Nacka i samband med utbyggnaden av Nacka stad bygger 

bullerskydd täckta med växtlighet samt undersöker möjligheten 

att täcka befintliga bullerskydd med växtlighet. 
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